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RG.0012.51.2018 

 

 

Protokół Nr 49/18 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej  kontroli działalności 

„Orlików” i 

  Ludowych Zespołów Sportowych funkcjonujących na terenie gminy 

odbytego w dniu 27 lipca 2018 roku. 

 

 

Na posiedzeniu Komisji obecni byli: 

1. Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji 

2. Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Zbigniew Ptak – Członek Komisji 

4. Jacek Pamuła – Członek Komisji 

5. Rafał Bartochowski  – Członek Komisji  

6. Grzegorz Ścipień – Inspektor ds. Przedsiębiorczości i Współpracy z 

Organizacjami Społecznymi 

7. Damian Tracz – Animator Orlika w Rzeczycy Długiej 

8. Janusz Wrona – Animator Orlika w Antoniowie 

9. Konrad Fietko – Animator Orlika w Chwałowicach 

10. Marcin Zieliński – Prezes LZS Żabno 

 

Porządek posiedzenia: 

1). Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2). Przyjęcie porządku obrad. 

3). Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4). Kontrola działalności „Orlików” . 

5). Kontrola działalności Ludowych Zespołów Sportowych. 

6). Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

7). Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 900 a zakończyła o 1024. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, 

który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności 

znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek 

obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 
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Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV. 

Inspektor ds. Przedsiębiorczości i Współpracy z Organizacjami 

Społecznymi Grzegorz Ścipień przedstawił informację na temat funkcjonowania. 

Powiadomił, że na terenie gminy działają 3 takie obiekty, w których zatrudnieni 

są przez gminę animatorzy. Nabór odbywa się corocznie na podstawie składanych 

ofert. Umowy zawierane są na czas określony to jest od marca do listopada. Czas 

możliwości korzystania z Orlika jest co roku ustalany, a animatorzy prowadzą 

zajęcia według harmonogramu.  

Na pytanie odnośnie wynagrodzenia, Pan Damian Tracz powiedział, że 

animatorzy zarabiają 2200 zł brutto, z czego połowa pochodzi z budżetu gminy a 

druga z Ministerstwa Kultury i Sportu. Orlik jest otwarty przez 138 godzin 

miesięcznie, a harmonogram jest ustalany wg potrzeb mieszkańców czy klubów 

sportowych. W rozliczeniu do Ministerstwa podaje się liczbę osób korzystających  

z Orlika. P. Damian Tracz nadmienił o braku funduszy na konserwację obiektu.  

Pan Janusz Wrona dodał, że sporządzane corocznie rozliczenie jest 

szczegółowe, między innymi podaje się jakie zajęcia były prowadzone. P. Wrona 

potwierdził, że nie ma środków na zakup wyposażenia, a sprzęt sportowy 

niszczeje. Animatorzy nie odpowiadają za stan techniczny Orlików. 

Administrowaniem tych obiektów są dyrektorzy szkół. 

P. Konrad Fietko powiedział, że najważniejszą sprawą jest doposażanie 

Orlików i znalezienie środków finansowych na ten cel. 

Komisja po wysłuchaniu informacji wystąpiła z następującymi wnioskami: 
1. Zwiększyć wysokość środków finansowych z budżetu gminy z 

przeznaczeniem na wyposażenie (sprzęt sportowy) „Orlików”. 

 

2. Brak systematycznego nadzoru z Urzędu Gminy nad  stanem technicznym 

„Orlików” i ich otoczenia. Dokonać sprawdzenia stanu technicznego 

obiektów.  

 

3. Przedstawić na najbliższej sesji rady gminy zasady administrowania przez 

dyrektorów szkół boisk „Orlików” m.in. w zakresie konserwacji i utrzymania 

porządku.  

 

Ad. V. 

Inspektor ds. Przedsiębiorczości i Współpracy z Organizacjami 

Społecznymi Grzegorz Ścipień udzielił informacji na temat funkcjonowania 

Ludowych Zespołów Sportowych i Uczniowskich Klubów Sportowych. 

Poinformował, że na terenie gminy działają 4 LZS - y oraz UKS przy szkołach. 

Organizacje te otrzymują dotacje z budżetu gminy na podstawie złożonych 

wniosków w ramach ogłaszanego przez gminę naboru.  



3 

 

Z klubami podpisywane są umowy i otrzymują środki w dwóch ratach za I 

półrocze i II półrocze zgodnie z ustalonym sezonem piłkarskim. Zespoły co pół 

roku rozliczają się z przyznanej dotacji i dotychczas nie było żadnych uchybień.  

Środki wydawane są na delegacje sędziowskie, sprzęt sportowy, transport 

zawodników, wynagrodzenie trenerów. 

Prezes LZS Żabno Marcin Zieliński  powiadomił, że kluby funkcjonują 

jednak brakuje środków na wszystkie wyżej wymienione wydatki między innymi 

również na amortyzację sprzętu sportowego. Można by rozważyć zwiększenie 

kwoty dotacji. 

P. Damian Tracz zgłosił zastrzeżenia w kwestii braku nawodnienia boiska 

w Rzeczycy Długiej.  

 
Komisja po rozpatrzeniu sprawy zgłosiła wniosek: 

Zwiększyć dotacje na działalność Ludowych Zespołów Sportowych 

funkcjonujących na terenie gminy.  

 

Ad. VI. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. VII. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji i protokół podpisano. 

 

   

             

 

 Komisja: 

Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji ..………………... 

                    Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego Komisji ………………... 

                    Zbigniew Ptak - Członek Komisji ….……………… 

           Jacek Pamuła – Członek Komisji ….……………… 

                    Rafał Bartochowski– Członek Komisji ….………………... 

 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 


